
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 30. 01. 2007 
 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
 
Program : 
 
1. Otvorenie 
2. Návrh rokovacieho poriadku 
3. Náplň práce komisie 
4. Návrh plánu práce na 1. polrok 2007 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
 
Predsedkyňa komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala všetkých členov 
komisie. Na začiatku zasadnutia  sa každý člen komisie predstavil a povedal niečo o sebe. 
   
Komisia prerokovala Rokovací poriadok, kde sa jednomyseľne dohodla o zmene v čl. IX 
– stanovisko komisie bod 2.) a to, že komisia je spôsobilá  zaujať stanovisko aj vtedy, ak sa jej 
zasadnutia zúčastní najmenej jedna tretina členov komisie, bod 3 stanovisko komisie je prijaté 
vtedy ak za neho hlasuje jedna tretina členov komisie a v čl. X – spoločné ustanovenia bod 2.) a 
to zápisnicu vyhotoví tajomník komisie najneskôr do troch pracovných dní.  
 
K návrhu náplni práce navrhol člen komisie Ing. Mrva vyjasniť vzťahy medzi komisiami kultúry 
a školstva, navrhol doplniť náplň činnosti o možnosť vyjadriť sa k rozpočtu MČ v  bežných alebo 
kapitálových výdavkov v oblasti športu 
 
Rokovací poriadok komisie a náplň práce školstva a športu 
- komisia súhlasí za podmienky zapracovania  navrhnutých zmien 
 
- starostka MČ Bratislava Lamač Mgr. Keltošová navrhla niektoré zmeny v náplni činnosti 
komisie, ktoré sa týkali finacovania, navrhla poskytnúť priestory v ZŠ po vyučovacom procese 
pre využívanie voľného času detí, navrhla riešenie bytovej otázky pre pracovníkov pracujúcich 
v rezorte školstva. 
 
- p. Ondrejčák navrhol uskutočniť veľkonočný futbalový turnaj,  športová hala Na barine –  
   preveriť možnosť odstúpenia od nájomnej zmluvy s terajším nájomcom, 
- Mgr. Canková navrhla spolupracovať so stavebnou komisiou,  
- Mgr. Petáková navrhla vyčleniť pre deti niektorú miestnosť v ZŠ, 
- Mgr. Ocilková navrhla vytvoriť centrum voľného času, 
 - Ing. Mrva navrhol schváliť plán športových akcií na 1. polrok 2007 
 
Komisia berie na vedomie : 
- správu starostky MČ Lamač Mgr. Oľgy Keltošovej 
- prenájom nebytových priestorov ŠK Goju Kai karate do 30.6. 2006 
- list Bratislavského futbalového zväzu, ktorým sa prihlasuje k spolupráci na rozvoji futbalu 
v našej obci 



Komisia odporučila 
 
- aktualizovať koncepciu  rozvoja telovýchovy a športu v Mestskej časti Bratislava-Lamač 
zodpovední: Ing. Mrva, Ing. Klementisová, Mgr. Petáková 
 
Komisia navrhla termín najbližšieho zasadnutia dňa 14. 2. 2007 o 16,30 hod. 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Zapísal : Ivan Kovačovič – tajomník komisie 
 

 
  ........................................ 
 

Overil    : Mgr. Mária Imrichová.      


